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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. június 24-én 18.00-kor 
megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Farkas Ferenc, Kecser István, Munkhártné 
Szántai Márta, Seprős Viktor, Süli Richárd települési képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző, Szabó-Debreceni Anikó aljegyző, 
Smidtné Nagy Terézia adó- és pénzügyi irodavezető 
Meghívottként: Dr. Fábián Gábor, Dr. Pesti László háziorvosok, Menyhért Tamás 
tűzoltó alezredes, Naszvadi Gábor rendőr alezredes, őrsparancsnok, Nagy Béla TRV 
Zrt. Nagykátai Üzemmérnökség vezetője, később érkezett: Kocza Imre TRV Zrt. 
Nyugati Régió Főmérnökség főmérnöke 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntöm vendégeinket, jegyző 
asszonyt, aljegyző asszonyt, a testület tagjait a júniusi munkaterv szerinti testületi ülésünkön. 
A járványhelyzetre való tekintettel tavaly november óta a testület nem ülésezhetett, ezért szinte 
már elszoktam ettől a szereptől, de remélem, ismét gyorsan belejövök. Megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület 9 tagja közül 9 jelen van, a testület határozatképes. 18 napirendi pontot 
tartalmaz a meghívó; igyekeztünk úgy összeállítani a napirendünket, hogy az a meghívott 
vendégeinknek is megfeleljen, és a továbbiakkal ne raboljuk az idejüket. Majd a 17. napirendi 
pontban szeretném pár szóban tájékoztatni a Képviselő-testületet az előző ülés óta történt 
fontosabb eseményről, a meghozott polgármesteri döntésekről. A kiküldött meghívó szerinti 
napirendre teszek javaslatot. Van-e valakinek módosító indítványa? Ha nincs, kérem, aki 
egyetért a napirenddel, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 

1./ Rendőrségi beszámoló a település közbiztonságának 2020. évi helyzetéről (1ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Beszámoló a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2020. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről (2ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./ Tájékoztató a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2020. évi közszolgáltatási 

tevékenységéről (3ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 



 
 

 

4./ Felnőtt háziorvosi körzetek éves beszámolója (4ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Házi gyermekorvosi körzetek éves beszámolója (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./  Fogorvosi körzetek éves beszámolója (6ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Védőnői Szolgálat éves beszámolója (7ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Helyi értéktár bizottság 2021. év I. félévi beszámolója (8ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Beszámoló a köztemetők fenntartásáról (9ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ 2021/2022-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, 
létszámainak meghatározása (10ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
11./ Dr. Balog Erzsébet háziorvosi feladat-ellátási szerződésének módosítása 

(11ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester  

12./ „Külterületi tanyákhoz vezető út fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindítása (12ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
13./ Tájékoztató a megvalósult pályázatokról és az újabb lehetőségekről (13ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
14./ Tájékoztatás a helyi adóztatás 2020. évi tapasztalatairól és eredményeiről 

(14ET) 
 Előterjesztő: dr. Tóth Krisztina jegyző 

15./ Önkormányzati elismerések 2021. évi odaítélése (15ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Képviselő-testület 2021. évi munkatervének felülvizsgálata, módosítása (16ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről (szóbeli ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

18./ Egyebek 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT 

Rendőrségi beszámoló a település közbiztonságának 2020. évi 

helyzetéről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést mindenki megkapta. Ezt a napirendi pontot 
mind a két bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta. Rövid szóbeli kiegészítést szeretne-e 
tenni őrsparancsnok úr? 
Naszvadi Gábor rendőr alezredes: Üdvözlök mindenkit! Kapitány úrnak sajnos egyéb 
elfoglaltsága adódott. Az elmondható, hogy a Covid-hullám végigsöpört a kapitányságon és az 
őrsön is. A vezetőség egyszerre lett beteg, így két hétig én voltam a kapitányságvezető. A 
bűncselekmények száma a tavalyi évben egészen jól alakult, viszont mivel már jobban beindult 
az élet, a számokban kisebb emelkedések vannak a településen. De persze a 2012-es csúcstól 
messze vagyunk, még jelenleg is csak egyharmada a bűncselekményszám a 2012-es képest. 



 
 

 

Van egy kis emelkedő tendencia országosan is, amiben kiemelt probléma a katalizátorlopás, 
melyen a megyei rendőrkapitányságok külön nyomozói csoportjai dolgoznak. Tőlünk délebbre 
nagyobb problémák vannak. Az elkövetői vonalat elég nehéz beazonosítani. Ez a fajta 
cselekmény könnyen végbevihető, értékesítési vonalon próbál a rendőrség nyomozni. 
Horinka László polgármester: Köszönöm szépen. Azt szeretném kérdezni, hogy mi történt 
2014-2015. környékén, amikor elkezdett drasztikusan csökkenni az összes rendőri eljárás során 
a bűncselekmények száma, de ehhez képest a nyomozás eredményességi mutatója 20 %-ról 
felment 40-50 % környékére. Örülünk ennek, de mi történt? Más mutatókban is megfigyelhető 
a bűncselekmények csökkenése. 
Naszvadi Gábor rendőr alezredes: 2012-ben bejött az új szabálysértési törvény. Előtte a 
klasszikus vagyon elleni bűncselekmények határa 20.000 Ft volt, mely 50.000 Ft-ra emelkedett. 
Az 50.000 Ft alatti bűncselekmények, ha nem volt minősítő körülmény, szabálysértéssé váltak. 
Így máris csökkentek a bűncselekményszámok, javult a közbiztonság. Kevesebb lett az ügy, 
csökkent a leterheltség, ami eredményesebb munkát eredményezett a bűnügyekben. Kevesebb 
bűncselekményt regisztráltunk, több idő jutott a felderítésre, mivel eltűntek a 
bűncselekmények, leszűkültek az elkövetői körök a rutinosabb bűnelkövetőkre, magyarul így 
nagyobb figyelem hárulhatott az alkalmi bűnelkövetőre és több idő jutott a nyomozásra. 
Horinka László polgármester: Kérdése van-e valakinek? 
Kecser István PVB elnök: A közlekedési balesetek statisztikájában van-e olyan adat, hogy 
melyek a tipikus helyszínei a baleseteknek? 
Naszvadi Gábor rendőr alezredes: Hivatalos országos adat tudomásom szerint nincs, nálunk 
vannak bizonyos adatok, melyek kiadhatóak. Nem titok a 31-es főút egy gócpont, jellemzően a 
felújított Szentmártonkáta-Tápiószecső és a Mende-Sülysáp közötti szakaszok. Attól félek, 
hogy itt is megfigyelhető lesz, ha megtörténik a felújítás. Mit tudtok az útszélességről, nőni 
fog?  
Horinka László polgármester: Sajnos marad az útszélesség, padkajavítással Viszont miután 
már Pest megyében is elkölthetők az uniós források, talán van remény a 31-es elkerülő út 
tervezésére.  
Naszvadi Gábor rendőr alezredes: Ha megnézünk egy kamiont, az az út szélétől a széléig 
közlekedik most is, hiába lett csinálva az út Tápiószecsőn. 
Horinka László polgármester: Más kérdés? 
Balog Mónika HSZB elnök: A kapitány úr tájékoztatott, hogy az egy éve működő 
polgárőrséggel és a közterület felügyelővel együttműködik a kapitányság. Vannak-e értékelhető 
eredmények? Érzékelik-e, hogy ők segítséget tudnak nyújtani a mindennapokban? 
Naszvadi Gábor rendőr alezredes: Abszolút. Ha a rendőrpárosunk más településen 
tartózkodik, akkor számunkra elég, hogy mozog egy autó a településen. Én a láthatóságban 
gondolkodom, nem a statisztikában. Nagyon hasznos, ha egy meghatározott területen 
járőröznek, mikor mi nem vagyunk itt. A mezei őrszolgálat is sokat segít. 
Horinka László polgármester: Kérdés van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a 
tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

36/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 13. § (1) 17. pontja, valamint a Rendőrségről szóló 1994. évi 
XXXIV. törvény 8. § (4) bekezdése alapján a Nagykátai 
Rendőrkapitányságnak a település közbiztonságának helyzetéről, a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 



 
 

 

feladatokról szóló 2020. évi beszámolóját – megköszönve a 
kapitányság áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
2./ NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2020. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a PVB tárgyalta és elfogadásra 
javasolta. Kérdés, hozzászólás van-e? Szóbeli kiegészítést szeretne-e tenni alezredes úr? 
Menyhért Tamás tűzoltó alezredes: Tisztelt Polgármester úr! Tisztelt Képviselő-testület! 
Köszönöm a meghívást. Sülysáp a katasztrófavédelem adatai alapján aránylag csendes 
településnek minősül, tűzoltói szemmel. Hetven esetünk van évente, nagyjából fele tűzeset, fele 
műszaki mentés. Ezek a számok időjárásfüggők. Szárazság idején a tűzesetek száma nő meg, 
csapadékos időjárásban a műszaki mentések. A balesetek kapcsán a legtöbb beavatkozás a 
Mende-Sülysáp közötti szakaszt érinti. Nagyszámú a baleset és legtöbb esetben súlyosak is. 
Várjuk, hogy valami alakul. A lakosság vonatkozásában tűzvédelmi szempontból elmondható, 
hogy általában jogkövető magatartást tapasztalunk, nincsenek kirívó esetek, szabálytalanságok. 
Ami nagy problémát jelent majd, a belterületi országos égetési tilalom, melyet az önkormányzat 
részéről is meg kell szervezni, megpróbálunk elébe menni a problémáknak megfelelő 
tájékoztatással. Jelenleg nagy problémát okoz - egy nem messze lévő településen ütötte fel a 
fejét -, hogy szándékosan hamis riasztásokat adnak le. Megpróbáljuk felkutatni az elkövetőket 
és a költségeket áthárítani, és reméljük, előbb utóbb lecsitul a dolog. Sülysápon van egy jól 
működő Tűzoltó Egyesület, amely nagy segítség számunkra. A pályázatban is segítettünk 
nekik, ismét felszereléseket nyernek. Röviden ennyit szerettem volna mondani, ha van esetleg 
kérdés, szívesen válaszolok. 
Horinka László polgármester: Azt szerettem volna kérdezni, hogy milyen a kapcsolat az 
egyesülettel, de erre kaptunk választ. Azt hallom, hogy a Nagykáta Sülysáp távolságból 
adódóan 15-20 percen belül nem nagyon lehet ideérni, de ők helyben viszonylag gyorsan tudnak 
reagálni, így jelentős segítséget tudnak nyújtani. Erről jól vagyok tájékoztatva? 
Menyhért Tamás tűzoltó alezredes: Igen. Alapvetően visszajelzést adnak, ha hamarabb 
kiérnek a helyszínre, így a vonulók kapnak egy képet, hogy mire számítsanak. Mindenképp 
nagy segítség, és nagyon lelkesen csinálják, nagyon ügyesek. 
Horinka László polgármester: Kérdés van-e még? 
Kecser István PVB elnök: Feltűnt, hogy 587 riasztásból 87 téves, ez hogy értendő? 
Menyhért Tamás tűzoltó alezredes: A téves riasztásokat többfelé lehet bontani. Egyik típusa, 
amikor a közvetlenül a központba bekötött beépített tűzjelzők műszaki hiba vagy gondatlanság 
miatt tévesen riasztanak. A másik, amikor a lakosság telefonál be, mert például azt hiszi valaki, 
hogy füstöt lát, de mi nem találunk semmit.  
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e még? Ha nincs, kérem, hogy aki a 
Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2020. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

37/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 



 
 

 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokságnak a tűz elleni 
védekezésről, a műszaki mentésről és a tűzoltóságról szóló 1996. 
évi XXXI. törvény 30. § (5) bekezdésében foglaltak alapján 
előterjesztett 2020. évi beszámolóját – megköszönve a szervezet 
áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

3./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2020. évi 

közszolgáltatási tevékenységéről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 

Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót mindenki megkapta, a PVB elfogadásra 
javasolta. Köszöntöm a TRV Zrt. képviselőjét, Nagy Bélát, a Nagykátai Üzemmérnökség 
vezetőjét. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Köszönöm. Annyit szeretnék mondani, hogy pár percen 
belül főmérnök úr is megérkezik.   
Horinka László polgármester: Épp érkezik. Olvasom több helyen, hogy vízkorlátozást kell 
elrendelni. Itt lesz szükség rá? 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Sülysápon várhatóan nem lesz víznyomáscsökkenés. 
 
/18:55 Kocza Imre a TRV Zrt. Nyugati Régió Főmérnökség főmérnöke megérkezett az ülésre./ 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm Kocza Imre főmérnök urat. Szeretné-e a 
beszámolót kiegészíteni, esetleg egy pár gondolatot kiemelne? 
Kocza Imre főmérnök: Köszönöm szépen a meghívást. A beszámolót sikerült jól összerakni, 
törekedtünk, hogy teljes képet adjunk az elmúlt év tevékenységéről. Javaslunk néhány 
fejlesztési irányt a településeknek. A legnagyobb probléma manapság a globális felmelegedés, 
ez mindenkit utol fog érni. Kivételes helyzetben van a település, itt nem kell technológiát 
fejleszteni a vízüzemeltetéssel kapcsolatban. Ez egy hatalmas nagy dolog. Félő, ha a vízbázis 
kimerül, akkor kezelni kell majd a vizet. Ahol technológia van, azt uniós pénzből tudják 
megoldani a települések. Ez is le van szabályozva. Úgy szokták megállapítani a szükségletet, 
hogy az elmúlt tíz év adatait összesítik, ebből számolnak, hogy mekkora kell, hogy legyen a 
kapacitás.  Ha összehasonlítom a mai és a kilencvenes éveket, akkor nagy a különbség a 
vízfogyasztás kapcsán. Sülysápon nem kell még technológiát bevezetni, de a kétszázas 
nyomóvezetékkel valamit kezdeni kell a közeljövőben, mert sok bajt okozott és fog is. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Azt hallottam, hogy nem valósul meg a körforgalom. 
Horinka László polgármester: Csak a 31-es főút felújítási programjának nem része a 
körforgalom, külön projekt. A 31-es főút felújítását a Magyar Közút koordinálja, a nagykátai 
és a sülysápi körforgalom pedig a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztési Zrt. beruházásában valósul 
meg, várhatóan őszi indulással. Addigra vélhetően felújítják ezt az útszakaszt. 
Kocza Imre főmérnök: A Tápióságban elindult egy jó pár településen az irányítástechnika. Az 
én területemhez tartozik a nagykátai, a jászsági, a mezőtúri és a törökszentmiklósi térség. Most 
letettük a voksunkat a nagykátai térség mellett, hogy az irányítástechnikát úgy fejlesztenénk 
fel, hogy Nagykátáról egy diszpécserközpontból lehessen látni minden településen minden 
kutat, minden tornyot és a technológiákat is. Ez már elindult. Ez azért fontos, hogy az 
üzembiztonságot, a hibákra való reagálást meggyorsítsuk. 24 órás felügyeletben lesznek a 
települések. Például Mendét látjuk már, látjuk, hogy mikor van vízhiány. Elképzelhető, hogy 



 
 

 

ha szükséges, ide is be kell majd tervezni néhány műszert, amit Nagykátáról is tudunk 
üzemeltetni. Ez biztonságot nyújt a településnek. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Már öt helyre felettünk ilyen műszert Tápióbicskén is. 
Próbáljuk bevezetni, nem előfizetős, nyilvános frekvencián működik, mely le van kódolva. 
Olyan műszerek, amelyek egyszerre tudnak kétezer adatot továbbítani. 
Horinka László polgármester: Egy ivóvizes és egy szennyvizes kérdést tennék fel. Mi az oka 
a sok ivóvíz gerincvezeték törésnek? 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: 44 alkalommal volt csőtörés. Ez az úgynevezett 
nyomásmenedzsment. A település fekvése is hatással van rá, mert nem sík terület. A Gördülő 
Fejlesztési Tervből, hogy mit tudunk erre fordítani, majd megbeszéljük. Mi teszünk majd egy 
javaslatot. 
Horinka László polgármester: Az alacsonyabban fekvő területeken magasabb a nyomás? 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Igen így van. A csőrendszerek kell, hogy bírják a 
nyomáskülönbséget.  
Horinka László polgármester: A szennyvizes kérdésem az lenne, hogy 2020 áprilisában 
jártunk a szennyvíztelepen egy jelentős szennyeződés ügyében? Sikerül-e megtalálni a 
szennyezőt? 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Azt hiszem, híre ment a mozgolódásnak, alakult erre egy 
külön technológiai csoport. Ez egy nehezen megfogható történet, de nincs probléma azóta. 
Kocza Imre főmérnök: Alapból problémás a helyzet, mert a szennyvízberuházás a lakossági 
kommunális szennyvízelvezetésre épült, az unió is ezt támogatta, ezt kellett a kivitelezőknek 
végrehajtani. Nem szólt a fáma a közületek bekötéséről.  Rá lehetett kötni, de nem a projekt 
keretében. Ha egy közület rá akar kötni a szennyvízrendszerre, kell tőlünk egy befogadó 
nyilatkozat, amiben leírjuk a feltételeket ahhoz, hogy a rendszerbe már csak megfelelően 
előkezelt szennyvíz jusson be. Viszont létesültek szennyvízrákötések az átadás előtt is, ahonnan 
az ipari szennyvíz is bekerül a rendszerbe, Mi ezt nem tudtuk, most tárjuk fel, hol vannak ilyen 
vállalkozások. Fel kell őket keresnünk, hogy mutassák be az engedélyt, a közmű hozzájárulást, 
a nyilatkozatot, ha nem tudják felmutatni, pótolniuk kell. Ezt utólag kell megtennünk. 
Horinka László polgármester: Erről sokat beszéltünk. Amikor a beruházás elkészült, a 
próbaüzemet el kellett indítani, viszont kevés volt a szennyvíz. A közületek tudják a legtöbb 
szennyvizet produkálni, így beengedtük őket. Utólag nézve nem volt jó ötlet. Kérdése van-e 
valakinek? 
Kecser István PVB elnök: Az érdekelne, hogy mint szolgáltató jelzik ezeket a tapasztalatokat? 
Például, hogy a kutak vízszintje csökken. Gondolom, ez az éghajlatváltozással van 
összefüggésben. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Nagyon komoly hidrológiai vizsgálatot igényel. 
Sülysápon nincs probléma, nem tapasztalunk változást. A Tápió-völgyben nincs gond, 
szerencsésnek mondható a térség. 
Kecser István PVB elnök: Elgondolkodtató, hogy 712.266 m3 volt az éves tisztított szennyvíz 
mennyisége, amely a befogadóba megy és eltávozik a térségből. Ez nagy szám, ennek a víznek 
helyben kellene maradnia. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Ez egy jó felvetés. A tisztított szennyvíz paraméterei ma 
jobbak, mint az élőé. A jogszabályok nincsenek összhangban. A szennyvízben iszap van, de 
megtiltották a foszfor tartalmú iszap kihelyezését.  
Kecser István PVB elnök: Megveszik műtrágyának.  
 
 /19:10 Farkas Ferenc képviselő távozik az ülésről, a Képviselő-testület 9 tagja közül 8 jelen 
van, a testület határozatképes./ 
 



 
 

 

Kocza Imre főmérnök: A szennyvíziszapot mi kipréseljük. Azt fel lehet használni 
mezőgazdasági területre, aminek megvannak a mezőgazdasági követelményei. Jelenleg az 
iszapot mind az öt szennyvíztisztító telepről elszállítjuk, mert nincs tároló. Ha meglesz a tároló, 
akkor tudjuk majd összegyűjteni az iszapokat. Ezt a projektet kellene végigvinnünk a gazdákon; 
ódzkodnak tőle, de akik kipróbálják, utána újra jelentkeznek. 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: A tápiómenti településeken tízezer tonna iszap keletkezik 
évente. 
Kecser István PVB elnök: Ha a kibocsátott tisztított vízből öntöznénk, ahhoz mit szólna a 
lakosság? 
Nagy Béla üzemmérnökség vezető: Nem engedné meg az igazgatóság. 
Kecser István PVB elnök: A víz minősége szempontjából? 
Kocza Imre főmérnök: Lehetséges. 
Kecser István PVB elnök: Volt-e ilyen kezdeményezés? 
Kocza Imre főmérnök: Gyakorlatilag máshol öntöznek ezzel a vízzel. Ha tartós a vízszint, 
akkor lehetséges. 
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e még? Ha nincs, kérem, hogy aki a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2020. évi közszolgáltatási tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

38/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. településen végzett 2020. 
évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről szóló, a 2011. évi 
CCIX. törvény 72. § (4) bekezdése szerinti tájékoztatóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

 
4./ NAPIRENDI PONT 

Felnőtt háziorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm háziorvosainkat, Dr. Fábián Gábort, a Sülysáp II. 
számú háziorvosi körzet, valamint Dr. Pesti Lászlót, a III. számú felnőtt háziorvosi körzet 
háziorvosát. A beszámolókat a Humán Szolgáltatások Bizottsága tárgyalta és elfogadásra 
javasolta a testület felé. Van-e kérdésetek? Van-e kiegészíteni valójuk a doktor uraknak a 
beszámolók kapcsán? 
Dr. Fábián Gábor háziorvos: Nincs. 
Dr. Pesti László háziorvos: Nekem sincs. 
Horinka László polgármester: Kérdezem a HSZB elnökét, hogy volt-e valamilyen kérdés, 
felvetés? 
Balog Mónika HSZB elnök: Csak egy pár észrevétel hangzott el, és egy kérdésem lenne 
Fábián doktor úr felé, sajnálom, hogy nem jött el a bizottsági ülésre. Mit jelent, hogy az Öné 
oktatópraxis? 
Dr. Fábián Gábor háziorvos: Van egy keretmegállapodásunk a Kanizsai Dorottya 
Egészségügyi Szakképző Iskola és Gimnáziummal, mely keretében középfokú 
végzettségűeknek biztosítunk gyakorlati helyet. Nem orvosi gyakorlatról van szó. 



 
 

 

Balog Mónika HSZB elnök: Még egy észrevételem lenne: reméljük, a magánlaboratórium 
nem presszionál. 
Dr. Fábián Gábor háziorvos: Nem, természetesen.  
Munkhártné Szántai Márta képviselő: A kérdésem az lenne, hogy Pesti doktor úr körzetében 
hány ember van beoltva? Mert a másik két orvos beszámolójában benne voltak az adatok. 
Dr. Pesti László háziorvos: 1100 körüli beteg van beoltva, de folyamatosan nő. 
Munkhártné Szántai Márta képviselő: Köszönöm. 
Horinka László polgármester: Kérdés van-e még? 
Balog Mónika HSZB elnök: Fábián doktor úrtól kérdezem, hogy a beszámolóban szereplő 
adatok csak a sülysápi beoltottakat mutatják? 
Dr. Fábián Gábor háziorvos: Nem, az egész praxist felölelik. 
Dr. Pesti László háziorvos: Ezt azért nem lehet pontosan tudni, mert aki az első oltást 
megkapta, az már szerepel az oltottak között, ami nem szerencsés, és megkapja a védettségi 
kártyát is, ami szerintem nonszensz. Aki az első oltást megkapta, még nem védett. Azt nem 
tudjuk megmondani, hogy hányan vannak, akik két oltást kaptak. Vannak, akik talonban 
vannak, mint például a terhesek, vagy aki külföldön él. 
Horinka László polgármester: Egyetértés van köztünk, hogy az elmúlt év olyan időszak volt, 
amely más hozzáállást és több energiát igényelt; köszönjük a munkátokat! Más kérdés, 
hozzászólás van-e még? Ha nincs, körzetenként szavazunk. Kérem, aki elfogadja Dr. Molnár 
Tímea háziorvosi beszámolóját, szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

39/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Molnár Tímea háziorvosnak a Sülysáp I. sz. felnőtt háziorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Fábián Gábor Péter háziorvosi 
beszámolóját, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

40/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Fábián Gábor Péter háziorvosnak a Sülysáp II. sz. felnőtt 
háziorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a 
szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Pesti László háziorvosi beszámolóját, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

41/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 



 
 

 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Pesti 
László háziorvosnak a Sülysáp III. sz. felnőtt háziorvosi körzetről 
szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat munkáját – 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/19:20 Dr. Fábián Gábor Péter, Dr. Pesti László háziorvosok távoznak az ülésről/ 
 
5./ NAPIRENDI PONT 

Házi gyermekorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB megbeszélte, elfogadásra javasolta a beszámolókat. 
Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, ismét körzetenként szavazunk. Kérem, aki elfogadja Dr. 
Prohászka-Rád Imre gyermekorvos beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

42/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Prohászka-Rád Imre Ferenc házi gyermekorvosnak a Sülysáp I. 
sz. gyermekorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – 
megköszönve a szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos 
beszámolóját, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

 
43/2021. (VI. 24.)  ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Balog 
Erzsébet házi gyermekorvosnak a Sülysáp II. sz. gyermekorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6./ NAPIRENDI PONT 

Fogorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A beszámolókat szintén a HSZB tárgyalta, és szintén 
elfogadásra javasolta.  
Balog Mónika HSZB elnök: Sajnálom, hogy nem jött el Glonek doktornő. Feltűnő volt, hogy 
jóval több beteget látott el, mint Kerekes doktor, aki a járványügyi helyzetben helyt állt volna, 



 
 

 

de nem lehetett. Többet van szabadságon, ennek ellenére sok beteget ellátott. Kifejezetten a 
tankerület kérte, hogy ne vegyünk részt az iskolafogászaton, de ő azt is teljesítette. Minden 
szűrést elvégzett. A bizottsági ülésen azt javasoltuk a testület felé, hogy Glonek doktornő 
időben és rendszeresen jelentse le az önkormányzat felé szabadságait, hogy a betegeket időben 
tájékoztassák, és ne feleslegesen menjenek oda a betegek, illetve rendszeresen tartsa be a 
rendelési idejét. 
Horinka László polgármester: Rendben, köszönöm a kiegészítést. Kérdés, hozzászólás van-
e? Ha nincs, először kérem, hogy aki elfogadja Dr. Kerekes Zsuzsanna fogorvos beszámolóját, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

44/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Kerekes Zsuzsanna fogorvosnak a Sülysáp I. sz. fogorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: A HSZB javaslata alapján Glonek doktornőtől azt kérjük, hogy 
szabadságát minden alkalommal tájékoztatásul előre küldje meg írásban a Polgármesteri 
Hivatal titkárságára e-mailben legalább három munkanappal szabadsága előtt, és kérjük, hogy 
tartsa be a rendelési idejét, ami a szerződésben rögzítve van. Kérem, aki ezzel a kiegészítéssel 
elfogadja Dr. Glonek Ibolya fogorvos beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

45/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ Dr. Glonek Ibolya fogorvosnak a Sülysáp II. sz. fogorvosi 

körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja, 

2./ felhívja a szolgálat figyelmét a rendelési idők betartására és 
a szabadság vagy egyéb okból szükséges távollétek 
megfelelő időben való jelzésére az önkormányzat felé. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

 
7./ NAPIRENDI PONT 

Védőnői Szolgálat éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a Védőnői Szolgálat 
éves beszámolóját. Van-e kérdés, hozzászólás? 
Balog Mónika HSZB elnök: Csak annyi megjegyzésem lenne, hogy Prohászka doktor úr nem 
végezte el az iskolaorvosi szűrést, a Móra Ferenc Általános Iskola tanulói nincsenek orvosilag 
leszűrve. Balog doktornő elvégezte a szűréseket. Bár doktor úr idős és örüljünk, hogy van 



 
 

 

orvosunk, de én ennek nem örülök, hogy az iskolaorvosi szűrés nem történt meg. Ezt nem teheti 
meg, ezen el kell gondolkodni.  
Kecser István PVB elnök: Hivatkozott valamire? 
Balog Mónika HSZB elnök: Nem hivatkozott semmire. 
Horinka László polgármester: Mit tegyünk? 
Balog Mónika HSZB elnök: Először szóban hívjuk fel a figyelmét, hogy ez ne maradjon így. 
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki a 
Védőnői Szolgálat éves beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

46/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Védőnői 
Szolgálat éves munkájáról szóló beszámolót – megköszönve a 
szolgálat áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
8./ NAPIRENDI PONT 

Helyi értéktár bizottság 2021. év I. félévi beszámolója  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A következő napirendi pontunkat a HSZB tárgyalta és 
elfogadásra javasolta. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki a Helyi Értéktár 
Bizottság 2021. év I. félévi beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

47/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a magyar 
nemzeti értékek és hungarikumok értéktárba való felvételéről és 
az értéktár bizottságok munkájának szabályozásáról szóló 
324/2020. (VII. 1.) Korm. rendelet 4. § (1) c) pontja alapján a 
Sülysápi Települési Értéktár Bizottság 2021. év I. félévi 
munkájáról szóló beszámolót – megköszönve a Bizottság 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: a bizottság elnöke 

 
 
9./ NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a köztemetők fenntartásáról  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta ezt a beszámolót. Farkas Ferenc képviselő 
társunk jelenleg nincs itt. Kérdezem a PVB elnökét a bizottsági ülésen elhangzottakról. 
Kecser István PVB elnök: Meglátásom szerint jelképesnek mondhatóak az árak, a környéken 
jóval magasabbak. El kellene gondolkodunk, hogy emeljük a duplájára.  



 
 

 

Horinka László polgármester: Most a beszámoló elfogadásáról döntsünk, a többire 
visszatérünk az őszi ülésen, amikor a díjakat tárgyalni szoktuk, ha megfelel így. Van-e még 
kérdés, egyéb hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki elfogadja beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

48/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
temetőkről és a temetkezésről szóló 1999. évi XLIII. törvény 6. § 
(3) bekezdése alapján Farkas Ferenc EV kegyeleti közszolgáltató 
éves beszámolóját elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, közszolgáltató 

 
 
10./ NAPIRENDI PONT 

2021/2022-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, 

létszámainak meghatározása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A beszámolót mindkét bizottság elfogadásra javasolta. 12 
csoportra van helyünk. Vannak csoportok, ahol 25 főt meghaladja a létszám, de a 30 főt nem 
léphetjük túl. Helyszűkében vagyunk, szó volt már új óvoda építéséről. Ezt nem tudjuk jelenleg 
megoldani, de ennek a dolognak a látóterünkben kell lennie. 
Balog Mónika HSZB elnök: Nálunk új szabály van az SNI-sekre vonatkozóan, a tankerület 
már nem emeli meg a számokat. Csak a számítottat számolja, a súlyozottat nem veszi 
figyelembe. 
Horinka László polgármester: Kérdés van-e még? Ha nincs, kérem, hogy elfogadja a 
2021/2022-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának, létszámainak 
meghatározására vonatkozó tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett a következő 

határozatot hozta: 

49/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése 
és 83. § (2) d) pontja alapján  
1./ a Sülysápi Csicsergő Óvodában a 2021/2022-es nevelési 

évben indítható óvodai csoportok számát 12 darabban 
állapítja meg, egyúttal 

2./ valamennyi csoportra engedélyezi az óvodai csoportra 
megállapított 25 fős maximális létszám 20 % százalékkal 
történő túllépését a nevelési év indításánál, 

3./ felhívja az óvodavezető figyelmét a létszámkorlátok 
betartására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: óvodavezető 

 

 



 
 

 

11./ NAPIRENDI PONT 

Dr. Balog Erzsébet háziorvosi feladat-ellátási szerződésének 

módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki egyetért Dr. Balog Erzsébet háziorvosi feladat-ellátási 
szerződésének módosításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

50/2021. (VI. 24.) ÖKT határozati javaslat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
egészségügyi alapellátásról  szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5. § 
(1) bek. a) és e) pontja, valamint az önálló orvosi 
tevékenységről  szóló 2000. évi II. törvény  2. § (1) bek. és 2/B. 
§-a alapján  
1./ egyetért az önkormányzat és Dr. Balog Erzsébet házi 

gyermekorvos között a Sülysáp II. sz. házi gyermekorvosi 
körzet ellátására létrejött feladat-ellátási szerződés 
előterjesztett módosításával, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a módosított 
szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
12./ NAPIRENDI PONT 

„Külterületi tanyákhoz vezető út fejlesztése” tárgyú közbeszerzési 

eljárás megindítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Ez egy régóta várt 
pillanat. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki elfogadja az előterjesztett határozati 
javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

51/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (Kbt.) és 
Sülysáp Város Önkormányzatának Közbeszerzési szabályzata 
alapján  
1./ a „Külterületi tanyákhoz vezető út fejlesztése” tárgyú építési 

beruházás kivitelezőjét a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja 
szerinti hirdetménnyel induló nyílt közbeszerzési eljárásban 
választja ki,  



 
 

 

2./ az eljárást megindító ajánlattételi felhívást, a közbeszerzési 
dokumentációt és a vállalkozási szerződés tervezetét 
jóváhagyja; 

3./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a beruházáshoz 
kapcsolódó, nem közbeszerzési eljárásra kötelezett 
beszerzéseket saját hatáskörben lebonyolítsa, a szükséges 
döntéseket meghozza és a kapcsolódó szerződéseket 
megkösse, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére.   

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 

13./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a megvalósult pályázatokról és az újabb lehetőségekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta. Van-e kérdés, 
hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

52/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a benyújtott 
pályázatokról, valamint az újabb lehetőségekről szóló 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
14./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztatás a helyi adóztatás 2020. évi tapasztalatairól és 

eredményeiről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A tájékoztatót a PVB tárgyalta. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha 
nincs, kérem, aki a helyi adóztatás 2020. évi tapasztalatairól és eredményeiről szóló 
tájékoztatást elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

53/2021. (VI. 24.) ÖKT határozati javaslat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
adóztatás 2020. évi tapasztalatairól és eredményeiről szóló 
jegyzői tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 



 
 

 

 
15./ NAPIRENDI PONT 

Önkormányzati elismerések 2021. évi odaítélése 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot zárt ülésen tárgyaljuk.  
 
/19:35–19:50 Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készült./ 
 
/19:40 Farkas Ferenc képviselő a zárt ülés alatt visszaérkezett, a testület 9 tagja közül 9 jelen 
van, a testület határozatképes./ 
 
Horinka László polgármester: Kihirdetem a zárt ülésen hozott határozatunkat: 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

54/2021/Z. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyben 
adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 7/2012. (III. 
23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy 2021. évben  
1./ Sülysáp Díszpolgára címet adományozza Dr. Kerekes 

Sándor fogorvos részére a sülysápi fogászati ellátásban 
végzett több évtizedes fáradhatatlan és magasszintű szakmai 
munkájáért és kiemelkedő szakmai életútjáért. 

2./ Sülysápért Emlékérem elismerést adományozza  
− Dr. Molnár Tímea háziorvos részére a koronavírus 

járvány visszaszorításában mutatott kiemelkedő szakmai 
elkötelezettséget tanúsító közreműködéséért, 

− Szántai István Sülysáp, Kossuth Lajos utca 21. szám 
alatti lakos részére a Tápiósápon álló hősi emlékmű 
létrehozatalában és a méltó emlékezet fenntartásában 
végzett fáradhatatlan munkájáért. 

3./ Sülysápért Díszoklevél elismerést adományozza a 
koronavírus járvány visszaszorításában végzett áldozatos 
munkájáért, 
− Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos,  
− Dr. Pesti László háziorvos,  
− Hostyinszkiné Ecseri Ibolya háziorvosi asszisztens, 
− Pappné Kiss Erika háziorvosi asszisztens, 
− Polenyikné Jurás Erzsébet háziorvosi asszisztens, 
részére. 

4./ Köszönetét fejezi ki a koronavírus járvány 
visszaszorításához nyújtott támogatásáért Bugyi Attila, 
Horty István, Jánvári Krisztián, Kottler Zoltán, Molnár 
József, Szántó Zoltán és Tóth Ferenc részére. 

5./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére, 
az elismerések átadásának előkészítésére, a 
köszönetnyilvánítás tolmácsolására. 

Határidő: 2021. augusztus 31. 



 
 

 

Felelős: polgármester 
 

16./ NAPIRENDI PONT 

Képviselő-testület 2021. évi munkatervének felülvizsgálata, 

módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot mind a két bizottság tárgyalta és 
elfogadásra javasolta. Mind a két bizottságban felmerült, hogy a helyi iskolák működésről, 
problémáikról, nevelési évükről kérjünk tájékoztatást az októberi vagy a novemberi testületi 
ülésre. Van-e még javaslat? 
Munkhártné Szántai Márta képviselő: Októberben van egy statisztika, az alapján el lehet 
készíteni. 
Kecser István PVB elnök: Adjunk majd hozzá szempontokat. 
Horinka László polgármester: Rendben. Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, 
aki a Képviselő-testület 2021. évi munkatervének felülvizsgálatát, módosítását elfogadja azzal 
a kiegészítéssel, hogy a helyi iskolák működésről, problémáikról, nevelési évükről beszámolót 
kérjünk az októberi testületi ülésre, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

55/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
(SZMSZ) 12. § (8) bekezdése alapján a 2021. évre szóló 
módosított munkatervét elfogadja, 

2./ felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján módosítsák. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ soron következő bizottsági ülés 
Felelős: 1./ polgármester; 2./ bizottsági elnökök 

 

 

17./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Mint ismeretes, a koronavírus járvány miatt elrendelt 
rendkívüli jogrend idején a képviselő-testületek nem ülésezhettek, a polgármesterek minden 
szükségesnek ítélt döntést önállóan hoztak meg. Tudjuk jól, hogy ezzel a joggal nem csak élni, 
de visszaélni is lehetett. A híradásokból tudható, hogy vannak az országban polgármesterek, 
akik a szolgálati autójuk lecserélésére, vagy akár önmaguk megjutalmazására használták fel a 
rendkívüli jogrend nyújtotta kereteket. A rendkívüli jogrend nyújtotta lehetőséggel lehet és kell 
is élni, de nem szabad visszaélni.  Rendkívüli felhatalmazással szükség esetén éltem, azonban 
csak és kizárólag a legszükségesebb ügyekben születtek polgármesteri határozatok. Azokban 
az ügyekben, ahol nem volt szükség például egy közelgő határidő miatt döntést hozni, nem 
született döntés. Amikor szükség volt döntést hozni, akkor pedig a Képviselő-testület 
véleményének kikérése és tájékoztatása mellett születtek meg a döntések. 



 
 

 

2020. november 4. és 2020. december 31. között 11 polgármesteri határozat született az 
alábbiak szerint: 
− 112/2020. határozat - Pályázat benyújtása az „Illegális hulladéklerakók felszámolásának 

támogatása” tárgyú pályázati felhívásra 
− 113/2020. határozat - „Orvosi ügyeleti feladatok ellátása 2021. január 1. és 2021. június 

30. között” tárgyú ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
− 114/2020. határozat - Támogatási igény benyújtása a 2021. évi járási startmunka 

közfoglalkoztatási programra 
− 115/2020. határozat - Pályázat kiírása a dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ 

intézményvezetői beosztására 
− 116/2020/Z. határozat - 2021. évi Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíj pályázatok 

elbírálása 
− 117/2020. határozat - Döntés az "Orvosi ügyeleti feladatok ellátása 2021. január 1. és 2021. 

június 30. között" tárgyú beszerzési eljárás eredményéről 
− 118/2020. határozat - Önkormányzati intézmények 2020. év végi jutalmazási keretének 

megállapítása 
− 119/2020. határozat - Úri út belterületi szakaszának térítésmentes átadása a Magyar Állam 

részére 
− 120/2020. határozat - Duna-Tisza közi nagytérség szilárdhulladék-gazdálkodási 

önkormányzati konzorciuma vagyoni viszonyainak rendezése, a vagyon további 
üzemeltetése 

− 121/2020. határozat - Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ intézményvezetőjének 
megválasztása, kinevezése 

− 122/2020. határozat - Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. évi 
munkaterve 

A 2020. év végén meghozott döntésekre jellemzően pályázati vagy jogszabályból adódó, 
esetleg ügymenetből eredő határidők betartása érdekében volt szükség. Markáns kivétel ez alól 
a 118/2020. PM határozat, melyben az önkormányzati intézmények 2020. év végi jutalmazási 
keretének megállapítására került sor. E határozatról előzetesen szintén értekeztem a tisztelt 
Képviselő-testülettel és konszenzus született a jutalmazás keretösszegéről és abban is 
egyetértettünk, hogy az előző évekhez hasonlóan, 2020-ban is ki kell fejeznünk 
Önkormányzatunk dolgozói felé megbecsülésünket azzal is, hogy év végével rendkívüli 
juttatásban részesítjük őket. Megjegyzem és hangsúlyozom, hogy az alpolgármester és a 
polgármester jutalmazására nem került sor ennek kapcsán. 
Kiemelem még az „Illegális hulladéklerakók felszámolásának támogatása” tárgyú pályázati 
felhívásra benyújtott pályázatunkat, hiszen annak eredményeképpen 12 helyszínen 36 kamerát 
sikerült felszerelnünk a város azon pontjain, ahol jellemző volt az illegális hulladéklerakás. 
Megemlítem még a Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ intézményvezetői pályázatát 
is, hiszen a kihirdetett veszélyhelyzet idejére esett a pályázat kiírása és az új intézményvezető 
kiválasztása is. Az intézmény élén nem történt változás, azt továbbra is Mészáros Mónika 
vezeti. 
2021. január 1. és 2021. június 15. között 35 polgármesteri határozat és 6 rendeletmódosítás, 
illetve új rendelet született, időrendben a következők: 
− 1/2021. határozat - Malom utcai volt ÁFÉSZ épület idegen tulajdonrészének megvásárlása 
− 2/2021. határozat - Sülysápi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési 

megállapodás éves felülvizsgálata 
− 1/2021. rendelet - az önkormányzat és intézményei 2021. évi költségvetéséről 
− 3/2021. határozat - Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2021. évi 

közművelődési munkatervének jóváhagyása 



 
 

 

− 4/2021. határozat - A városi könyvtár 2021. évi munkatervének jóváhagyása 
− 5/2021. határozat - a 2021. évi igazgatási szünet elrendeléséről 
− 6/2021. határozat - Duna-Tisza közi nagytérség szilárdhulladék-gazdálkodási 

önkormányzati konzorciuma vagyoni viszonyainak rendezése – döntés a vagyon további 
üzemeltetéséről 

− 7/2021. határozat - Duna-Tisza közi nagytérség szilárdhulladék-gazdálkodási 
önkormányzati konzorciuma vagyoni viszonyainak rendezése – gazdasági társaság 
létrehozása 

− 2/2021. rendelet - a köztisztaság fenntartásáról, valamint a zöldterület- és parkfenntartásról 
szóló 8/2009. (X. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

− 8/2021/Z. határozat - Fellebbezés elbírálása települési lakásfenntartási támogatás ügyében 
− 9/2021/Z. határozat - Fellebbezés elbírálása települési létfenntartási támogatás ügyében 
− 10/2021. határozat - Helyi járványügyi védelmi intézkedések bevezetése 
− 11/2021. határozat - Helyi sportfejlesztési koncepció 2021-2025. elfogadása 
− 12/2021. határozat - Pályázat benyújtása a 2021. évi önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatásra meghirdetett felhívásra 
− 3/2021. rendelet - a helyi adókról szóló 14/2019. (XI. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
− 13/2021. határozat - Helyi önszerveződő közösségek 2020. évi pályázati támogatásainak 

elszámolása 
− 14/2021. határozat - Hirdetmény közzététele a 2021. évi óvodai beiratkozásról 
− 15/2021. határozat - Beszámoló a 2020. évi szennyvízszállítási közszolgáltatásról 
− 16/2021. határozat - Beszámoló a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2020. évi 

közművelődési tevékenységéről 
− 17/2021. határozat - Beszámoló a városi könyvtár 2020. évi szakmai tevékenységéről 
− 18/2021. határozat - Beszámoló a Sülysáp Város Önkormányzata által 2020. évben nyújtott 

szociális ellátásokról 
− 19/2021. határozat - Sülysáp Város Önkormányzata 2021. évi közbeszerzési tervének 

elfogadása 
− 20/2021. határozat – Szolgáltatási önköltség és intézményi térítési díjak 2021. évi 

megállapítása 
− 21/2021. határozat - Központi háziorvosi ügyeleti szolgáltatás tárgyú közbeszerzés 

megindítása 
− 22/2021. határozat - Sülysáp 0426/8 és a 0426/9 hrsz.-ú ingatlanok belterületbe vonása 
− 23/2021. határozat - Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
− 24/2021. határozat - Kisajátítási eljárás kezdeményezése a Sülysáp 0133/5 és 0133/12 

helyrajzi számú ingatlanok vonatkozásában 
− 25/2021. határozat - Pályázat kiírása a civil szervezetek 2021. évi önkormányzati 

támogatására 
− 26/2021. határozat - Helyi esélyegyenlőségi program időszaki felülvizsgálata 
− 27/2021. határozat - Rendkívüli szünet elrendelése a Gólyahír Bölcsődében 
− 6/2021. rendelet - az önkormányzat 2020. évi költségvetésének végrehajtásáról 

(zárszámadás) 
− 28/2021. határozat - Fellebbezés elbírálása bírság ügyben 
− 29/2021. határozat - Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
− 30/2021. határozat - A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2020. évi ellátásáról 

szóló értékelés jóváhagyása 



 
 

 

− 31/2021. határozat - Sülysáp Város Önkormányzata és intézményei 2020. évi belső 
ellenőrzési jelentésének jóváhagyása 

− 32/2021. határozat - Civil szervezetek 2021. évi önkormányzati támogatása 
− 32/2021. határozat - Intézkedés szúnyoggyérítés iránt 
− 34/2021. határozat - Folyamat Kft. adásvételi szerződésének módosítása 
− 35/2021. határozat - Pályázat benyújtása a VP6-7.2.1.1-21 Külterületi helyi közutak 

fejlesztése című pályázati felhívásra 
A 2021-es évben meghozott döntések közül is kiemelnék néhányat.  
Megvásároltuk a Malom utcai volt ÁFÉSZ épület még fennmaradt idegen tulajdonrészét. Ez 
ugyan nem volt tervezett kiadás, de mindenképpen illeszkedik az önkormányzat 
ingatlanpolitikájához, hiszen a településközpontban, az önkormányzat számára stratégiai 
területen sikerült ingatlanhoz jutni, álláspontom szerint jó áron. Természetesen ezt a döntést is 
megelőzte a képviselő-testülettel folytatott konzultáció. 
Szintén fajsúlyos döntés a 2021-es költségvetési rendelet, valamint a 2020. évi zárszámadás 
elfogadása. Ezekre a döntések részben jogszabályi határidők betartása miatt volt szükség, 
részben pedig az önkormányzati működés biztosítása érdekében.  
A sülysápiak mindennapjait jelentősen befolyásoló döntésre is sor került, amikor – szintén a 
Képviselő-testület előzetes tájékoztatása mellett – a kerti avar égetésének beszüntetéséről 
hoztam döntést. Ez a döntés ugyan a veszélyhelyzet fennállása miatt még néhány hónapig 
halasztható lett volna, ám csak idő kérdése, hogy mikortól kell alkalmazni a törvénybe foglalt 
tiltást országszerte. Ezért született meg a döntés – a járványhelyzetre is tekintettel –, hogy 
Sülysápon – ahogyan sok más településen már évek óta – 2021-től tilos a kerti avar égetése. 
Ezzel párhuzamosan minden sülysápi ingatlan évente egy alkalommal ingyenes ágdarálási 
szolgáltatást vehet igénybe, valamint heti két napon, az Ipar utcában kialakított átvevő ponton 
egy konténerben is el lehet helyezni a zöldhulladékot, szintén díjmentesen. 
Az orvosi ügyeleti ellátásra megkötött szerződésünk 2021. június 30-án lejár, ezért 
közbeszerzési eljárást kellett lefolytatni a további ellátásra. A közbeszerzés megindításáról 
dönteni kellett az ellátásbiztonság érdekében. Időközben már az új időszakra vonatkozó 
szerződést is aláírtuk. 
A külterületi út (Kistelek, Jakabszállás) pályázati forrásból történő zúzottköves stabilizálása 
érdekében szükségessé vált egy újabb kisajátítási eljárás megindítása, mivel a közterület 
szélessége nem érte el több helyen azt a minimális méretet, amire utat lehetne építeni, és az 
úttal határos terület tulajdonosa nem járult hozzá a területe használatához. A kisajátítási eljárás 
már zajlik, remélhetően hasonló eredménnyel zárul, mint a korábbi ilyen ügy. 
2021 márciusában dönteni kellett arról is, hogy az iskolákhoz hasonlóan az óvodáink is zárva 
tartsanak, valamint a bölcsőde zárását is el kellett rendelni a COVID harmadik hulláma miatt. 
Még májusban is szükség volt óvodai csoport bezárására, valamint a bölcsőde zárására is. 
A helyi civil szervezetek a 2020. évi támogatások felhasználásáról készített beszámolójukat 
benyújtották, azokat elfogadtam, valamint a további biztonságos működésük érdekében kiírtam 
a 2021. évi pályázatot is, majd a beérkezett pályázatokról is döntöttem – a Képviselő-testület 
véleménye alapján. 
Minden részletre nem kitérve, a legfontosabb döntések jelentőségét külön is kiemelve felhívom 
a tisztelt Képviselő-testület figyelmét, hogy a város honlapján az említett határozatok és 
rendeletek megtalálhatók. A COVID harmadik hullámának lecsengésével fokozatosan tér 
vissza az élet a normál kerékvágásba az Önkormányzat által működtetett intézményekben és a 
nyújtott szolgáltatásokban egyaránt. Van-e kérdés az elhangzottakkal kapcsolatosan? 
Süli Richárd képviselő: A külterületi utakra akkor nincs kiírva pályázat? 
Horinka László polgármester: Ebben a beszámolóban beszéltem a kisajátítási eljárásról, 
előtte pedig döntöttünk a közbeszerzési eljárás megindításáról. A kisajátítás iránti kérelem 



 
 

 

május közepén lett benyújtva a Kormányhivatal felé. Már a szakértő ki van jelölve, 
augusztusban várható az eredmény.  
Süli Richárd képviselő: Köszönöm. 
Horinka László polgármester: Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs, kérem, 
hogy aki elfogadja a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

56/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
18./ NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 
Horinka László polgármester: Egyebekben van-e valakinek kérdése? 
Süli Richárd képviselő: Nekem három témám lenne. A mai vízosztás keretében jött hozzám 
oda egy hölgy és mondta, hogy a helyi buszjárat nagyon koszos. 
Horinka László polgármester: Ezt már írásban is jeleztük a szolgáltatónak, reméljük, 
hamarosan javul a helyzet. 
Süli Richárd képviselő: Panasz érkezett a Kossuth Lajos utca padkájával kapcsolatban is, hogy 
nagyon rossz állapotban van. 
Horinka László polgármester: Igen, tudom, igyekszünk helyreállítani. 
Süli Richárd képviselő: A harmadik téma, amit felvetnék, az a polgármester úr és az 
alpolgármester úr jutalmazásának ügye. Mint hallottuk és tudtuk is, ők nem kaptak jutalmat egy 
nehéz év végén. Én kéthavi bérnek megfelelő jutalmat javasolok.  
Farkas Ferenc képviselő: Szerintem ezt beszéljük meg.  
Kecser István PVB elnök: Tehát tavaly decemberben polgármester úr és alpolgármester úr 
nem kaptak év végi jutalmat. Most, hogy vége felé járunk a veszélyhelyzetnek, és a Képviselő-
testület újra ülésezik, szeretnénk a járványidőszakban végzett kiemelkedő tevékenységükért 
jutalomban részesíteni őket. Kérem polgármester urat, hogy rendeljen néhány perces szünetet, 
amíg előállunk a konkrét javaslattal. 
Horinka László polgármester: Köszönjük a felvetést. Tíz perces szünetet rendelek el. 
 
/20:10-20:20 szünet./ 
 
Kecser István PVB elnök: Tisztelt polgármester úr, tisztelt alpolgármester úr, javaslatunk az, 
hogy a Képviselő-testület részesítsen benneteket egyhavi béreteknek megfelelő jutalomban a 
járványidőszakban végzett munkátok elismeréseként. 
Horinka László polgármester: Mielőtt a szavazás következne bejelentem érintettségemet. 
Katus Norbert alpolgármester: Én szintén. 
Horinka László polgármester: Az elhangzott javaslatot felteszem szavazásra, aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 



 
 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás a következő 

határozatot hozta: 

57/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Horinka 
László polgármestert és Katus Norbert alpolgármestert a helyi 
járványveszély csökkentésében végzett munkájuk elismeréseként 
egyhavi illetményüknek megfelelő jutalomban részesíti. 
Határidő: azonnal  
Felelős: jegyző 

 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Nekem lenne még egy indítványom. A településrendezési terv 
módosításához kapcsolódó 22/2021. (IV. 21.) ÖKT határozatban sajnos elírásra kerültek az 
ingatlanok területei, az aranykorona értékek kerültek rögzítésre. Egy 4254 és egy 1500 m2-es 
területről van szó mindössze. Kérem a Képviselő-testületet, hogy ezt egy módosító határozattal 
korrigálja. 
Horinka László polgármester: Kérdés van-e? Ha nincs, kérem, aki egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

58/2021. (VI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
22/2021. (IV. 21.) ÖKT határozatot – egyéb részeinek 
változatlanul hagyása mellett – az alábbiak szerint kijavítja: 

helyrajzi szám terület (m2) 
0426/8 4254 
0426/9 1500 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Horinka László polgármester: Ha nincs más, köszönöm szépen a részvételt mindenkinek, az 
ülést bezárom. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 


